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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Hova költözik a Vadex Zrt.?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A soponyai kastélyt és a hozzátartozó területeket az állami tulajdonú Vadex Zrt . használja.
Bár a Központi Ellenőrzési Hivatal több állami erdőgazdálkodási vállalkozásnál tárt fel
számos hiányosságot — köztük a Vadex Zrt .-nél is —, de a mai napig nem tisztázott, hogy a
vádak és feltárt hiányosságok valósak-e vagy csupán egy kés őbbi privatizáció melletti érveket
gyűjtik. Az hír járja a településen, hogy az állami cég elköltözik a kastélyból, de még a
településről is. Ennek okai viszont egyáltalán nem világosak és a település vezet ő i, lakosai
értetlenül állnak a helyzet elő tt . A település számára igen fontos a Zrt . jelenléte .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, igazak-e azok a hírek, amelye k
szerint a Vadex Zrt. költözik Soponyáról? Amennyiben igaz, annak mi az oka? Ki a z
illetékes a döntésben? Milyen szempontokat vesznek figyelembe a döntéskor? Milye n
hasznosítását tervezik a jöv őben a kastélynak?

Várom érdemi válaszát !

Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő

Budapest, 2016 . április 25 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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